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Kun nyt Savonrannalta ollaan viemässä pohjaa pitää kaupunginosa viriilinä ja jopa 
kasvuvoimaisena esitän nyt Savonrannalta saamani ajatuksen saada jotakin Savonrannalle. 
Kuntaliitosrahoilla tehtiin Savonrannan satamaan veneenlaskuluiska aivan oikeaoppisesti 
betonirakenteisena ja kestämään vähintään se 50 vuotta. 
Siinä on vaan pari virhettä. Se on suunniteltu pääasiassa soutuveneen kokoisten veneiden 
laskemiselle Saimaaseen ja valu kyseiselle luiskalle on tullut liian jyrkäksi. 
Nyt Savonrantaan satama-alueelle halutaan loivempi luiska jonka leveys olisi 4,5 m (vapaa 
leveys). Luiskan leveys ei juuri nosta sen hintaa verrattuna kapeampaan luiskaan. Ajatellussa 
paikassa on hyvä pohja tehdä kyseinen työ vaikka paikallisen yrityksen työnä. Työn hinta ei 
varmaan vaadi maankattavaa urakkakilpailutusta. 
Liitteessä ajateltu paikka.   
 
 
Seppo O Kosonen, Perussuomalaiset ry.  
Kaupunginvaltuutettu 
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